
Indienen en beantwoording raadsvragen

Omschrijving Aankruisen wat van toepassing is
Schriftelijke vragen (art. 44 RvO)
Technische vragen X

Onderwerp:Punten 6 en 7 Versterking regionale samenwerking en Regionale Agenda 
Groene Metropool

Vragen:
 Hoe zijn/worden het bedrijfsleven en kennisinstellingen/onderwijs betrokken in deze 

plannen? Committeren zij zich aan de voorliggende visie? Wat is hun bijdrage?

Er is tijdens het versterkingsproces een ‘breed beraad’ georganiseerd. Voornoemde 
organisaties hebben deelgenomen en zijn uitgenodigd om samen te werken op de 
regionale opgaven. In de governance van de versterkte regio is de participatie van deze 
organisaties geborgd via een board. 

 ”Doelstelling is om met de 18 regiogemeenten en de betrokken triple helix partners te 
komen tot een versterkte samenwerking op schaal van de regio Arnhem-
Nijmegen.“  Waarom dan het vormen van een GR met uitsluitend deelname van 
gemeenten en niet een ander construct (bv een stichting) met (ook) deelname van het 
bedrijfsleven, kennisinstellingen/onderwijs? Zij zijn wezenlijk onderdeel van de 
doelstelling.

De basis van de regio-organisatie bestaat uit gemeenten, ten behoeve van de 
continuïteit, de coördinatie en de multidisciplinaire blik. In de governance van de 
versterkte regio is de participatie van de trip[le helix partners geborgd via een board. En 
de opgaven worden in een netwerk met de betrokken triple helix partners gerealiseerd. 

 Naast proceskosten/bijdragen en de bijdrage aan de Economic Board, dienen de 
opgaven (op termijn) afzonderlijk te worden bekostigd. Aan wat voor kosten kunnen 
we denken? En aan welke omvang? Hoe is daar rekening mee gehouden in onze 
begroting?

Deze kosten zijn nog niet in beeld gebracht.  Daarom is er in de begroting nog geen 
rekening mee gehouden. Aan de opgaven wordt nu ook al gewerkt, dus als de kosten in 
een later stadium helder zijn zal dekking (deels) bestaan uit het anders inzetten van 
bestaande budgetten.  

 Waarom is de gemeentesecretaris portefeuillehouder in dit dossier? (Voorblad 
agendapunt 7).
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Dit is per ongeluk zo in de stukken beland en inmiddels gecorrigeerd. De 
portefeuillehouder is burgemeester Corry van Rhee - Oud Ammerveld. 

 Wat willen we als gemeente Druten volgend jaar op basis van deze samenwerking 
hebben bereikt? Wat is onze ambitie voor het aansluiten bij deze GR?

Onze ambitie is die van de regio: gezamenlijk groei realiseren, op zo’n manier dat we 
onze typische balans tussen stedelijke ontwikkeling en ontspannen leefkwaliteit 
behouden. 
Een betere en sterkere Regio Arnhem Nijmegen komt ook Druten ten goede. Meetbare 
doelstellingen die ook door worden vertaald naar lokale effecten, komen bij de 
uitwerking van de opgaven aan de orde. 

 Zijn er al reacties van de andere 17 gemeenten bekend? Sluiten zij aan?

Op 6 en 7 oktober hebben alle 18 regiogemeenten ingestemd met de voorstellen voor 
de versterkte regionale samenwerking. Montferland heeft hierbij aangegeven over de 
regionale bijdrage in overleg willen treden met de regio Arnhem-Nijmegen, in relatie 
tot de uitkomsten van de overwegingen in de regionale samenwerking.

Voor wat betreft de Economic Board: Berg en Dal stemt niet in met de bijdrage voor de 
Economic Board. Duiven stelt de raad voor om de bijdrage voor The Economic Board 
vanaf 2023 te verlagen tot € 0,50 per inwoner. Mook en Middelaar heeft vooralsnog 
een voorbehoud ten aanzien van de bijdrage voor de komende 5 jaar omdat deze 
bijdrage onderdeel zal zijn van de begrotingsdiscussie in de Raad van Mook en 
Middelaar. Westervoort heeft bij de Voorjaarsnota besloten om de bijdrage aan The 
Economic Board af te bouwen. 

Behandeling in de raden vindt plaats in november en december. 

 “Gedeputeerden van de Provincie Gelderland zijn voornemens om 
Provinciale Staten te vragen financieel bij te dragen met een bedrag van 
€ 1.200.000,gelijk verdeeld over voor 2021 en 2022, wanneer de regiogemeenten 
langjarig instemmen met de nieuwe samenwerking (en de inwonerbijdrage opnemen in 
de meerjarenprogrammabegroting).”
Kunt u aangeven hoe waarschijnlijk het is dat Provinciale Staten een bijdrage toekent? 
En wat wordt bedoeld met langjarig? 2 jaar of bijvoorbeeld 5 jaar net als de Economic 
Board?

De bijdrage is opgenomen in de begroting van  Gedeputeerde Staten. Een besluit over 
die begroting wordt op 11 november a.s. genomen. 
Langjarig: hiermee wordt vanuit de provincie bedoeld dat voor een mogelijke bijdrage 
commitment van de gemeenten om mee te doen essentieel is. 
Als het gaat om de periode waarvoor een gemeente zich committeert: die wordt in de 
GR benoemd:  ‘Een gemeente kan  toe- of uittreden krachtens daartoe strekkende 
besluiten van haar college en raad. De uittreding gaat in één jaar na het verstrijken van 
het jaar waarin het besluit tot uittreding is genomen’. 
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Antwoord:

Verzonden:
Ter informatie: Indienen en wijze van afdoening door het college
Schriftelijke vragen Afdoening door college: schriftelijke beantwoording 

binnen 30 dagen
Technische vragen Indienen: Uiterlijk maandag vooraf een RTG. 

Afdoening door college: tijdens RTG vergadering


